
 

LVF Valdes sēdes Nr. 1-16/8-2024 protokols 

 

2024. gada 19. jūnijs, plkst.10.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: Arnis TUNTE, Kārlis VOLODINS, Arturs VITKOVSKIS, Ainars SOKS, Jānis 

STUKULS, Mairita BUKLAGINA, Kristaps ČERŅAVSKIS, Aleksandra MISIROVA 

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 8 (astoņi) Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši 

LVF Statūtiem Valde ir lemttiesīga 

 

1. Punkts 

Latvijas Vīriešu volejbola izlases galvenais treneris 

(A. Vitkovskis) 

 

1.1. A. Vitkovskis: informē par Vīriešu izlases trenera izvēles hronoloģiju un to, ka 

galvenais fokuss tika likts uz speciālistiem kuri pazīst vai kuriem ir bijusi saskarsme 

darbā ar vietējiem spēlētājiem, jo sagatavošanās process Eiropas čempionātam ir īss, 

kā arī tika ņemts vērā speciālistu motivācija un redzējums kā attīstīt izlasi ilgtermiņā. 

Par atbilstošāko tika izvēlēts igauņu speciālists Rainers Vasiļjevs, kuram ir liela 

pieredze strādājot, gan Baltijas līgā, gan citā Eiropas līgās. 

A. Vitkovskis informē, ka jau kopā ar R. Vasiļjevu ir izveidots paplašinātais Izlases 

kandidātu 

saraksts (23 spēlētāji), ar kuriem jau 20. un 21. jūnijā, Rimi Olimpiskajā centrā, notiks 

tikšanās un treniņi, lai pārrunātu ar katru kandidātu tā iesaisti tālākā izlases darbā. 



Izlase uzsāks oficiālo gatavošanās periodu no 8.jūlija, 16-17 kandidātu sarakstā. 

 

A. Tunte: papildina, ka izlases galvenā trenera pienākumu uzņemšanās tika pārrunāta 

arī ar citiem latviešu speciālistiem. 

 

A. Vitkovskis: norāda, ka pastāv iespēja arī izlases darba procesā jūlijā iesaistīt Uģi 

Krastiņu, ar kuru R. Vasiļjevs arī ir pazīstams, savā starpā izrunās iespējas iesaistīties 

Izlases darbā.1.1. A. Vitkovskis: informē par Vīriešu izlases trenera izvēles hronoloģiju 

un to, ka galvenais fokuss tika likts uz speciālistiem kuri pazīst vai kuriem ir bijusi 

saskarsme darbā ar vietējiem spēlētājiem, jo sagatavošanās process Eiropas 

čempionātam ir īss, kā arī tika ņemts vērā speciālistu motivācija un redzējums kā 

attīstīt izlasi ilgtermiņā. Par atbilstošāko tika izvēlēts igauņu speciālists Rainers 

Vasiļjevs, kuram ir liela pieredze strādājot, gan Baltijas līgā, gan citā Eiropas līgās. 

A. Vitkovskis informē, ka jau kopā ar R. Vasiļjevu ir izveidots paplašinātais Izlases 

kandidātu 

saraksts (23 spēlētāji), ar kuriem jau 20. un 21. jūnijā, Rimi Olimpiskajā centrā, notiks 

tikšanās un treniņi, lai pārrunātu ar katru kandidātu tā iesaisti tālākā izlases darbā. 

Izlase uzsāks oficiālo gatavošanās periodu no 8.jūlija, 16-17 kandidātu sarakstā. 

 

Diskusijā iesaistās K. Čerņavskis, K. Volodins 

 

1.2. Apstiprināt Raineru Vasiļjevu Latvijas Vīriešu volejbola izlases galvenā trenera 

amatā (vienbalsīgi) 

 

2. Punkts 

Par Līvas Ēberes nestartēšanu sacensībās 

(A. Tunte) 

 

2.1. A. Tunte: skaidro situāciju, ka 

- Līva Ēbere un Deniela Konstantinova pilnvērtīgi nepiedalījās Nāciju kausa atlasē 

(precīzāk, 1. un 3. atlases posmā piedalījās, taču 2. posmā nepiedalījās), līdz ar ko 

nekvalificējās dalībai “Nations Cup Finals 2024” Jūrmalā; meitenes trešo gadu saņem 

SOK finansējumu Parīze 2024, kas paredzēts tiešam mērķim - Parīzes Olimpisko 

spēļu sasniegšanai; 



- tāpat arī Eiropas čempionāta pludmales volejbolā U18 grupā atlases sacensībās L. 

Ēbere izvēlējās pārinieci, ar kuru netika sasniegts gaidītais  rezultāts (grupu izspēlē 

savā grupā palika pēdējā vietā); 

- tika konstatēts arī, ka L. Ēbere nav pieteikusi dalību Pasaules čempionāta pludmales 

volejbola atlasei U19 grupā, un šai atlasei pieteikuma termiņš jau ir beidzies. 

  

A. Tunte: aicina LVF Valdes pārstāvjus izteikties, kādi ir iespējamie rīcības varianti, 

norādot, ka ar LVF Valdes lēmumu iespējams izdarīt izņēmumu un ļaut piedalīties šajā 

atlasē, jo L. Ēbere ir viena no favorītēm U19 vecuma grupā, un viņai būtu jāpiedalās; 

kā vienmēr, mērķis ir aizsūtīt labāko pāri uz sacensībām. 

  

Diskusijā iesaistās K. Čerņavskis, K. Volodins, M. Buklagina, A. Misirova; A. Soks 

 

2.2. LVF Valde izsaka neizpratni par nepiedalīšanos Latvijai būtiskās sacensībās un 

Latvijas izlases nepārstāvēšanu, kas ir primārais kritērijs Latvijas Olimpiskās vienības 

(LOV) finansējuma un Starptautiskās Olimpiskās komitejas (SOK) finansējuma 

piešķiršanai, un nolemj: 

  

2.2.1. aicināt Līvu Ēberi atrast labāko iespējamo pārinieci un piedalīties Pasaules 

čempionāta pludmales volejbola atlasē U19 grupā (izņēmuma kārtā); 

2.2.2. L. Ēberei ar pārinieci atlases sacensībās būtu jāsasniedz vismaz fināls, kas 

apliecinātu viņas spējas un mazinātu šaubas par vēlmi nepārstāvēt Latviju pasaules 

čempionātā; 

2.2.3. izvērtējot sasniegtos rezultātus augstākminētajā atlasē, LVF Valde patur 

tiesības rekomendēt LOV izvērtēt L. Ēberes atbilstību LOV finansējuma turpmākai 

saņemšanai. 

(vienbalsīgi) 

 

3. punkts  

Dažādi 

 

3.1. A. Tunte: aicina LVF Valdes pārstāvjus izvērtēt savu vēlmi un iespējas pieteikties 

darbam LOK komisijās, pieteikšanās līdz 3. jūlijam (pieņemts zināšanai) 

 



3.2. A. Misirova: uzdod jautājumu, kādā stadijā ir jaunās sezonas nolikumi 

sieviešu Nacionālajai līgai un Reģionālajai līgai? 

A. Tunte: atbild, ka E. Zaiženijam šajā jautājumā ir uzdots maksimāli daudz izdarīt 

nedēļas laikā, lai komandas varētu jau pieteikties; aicina LVF Valdes pārstāvjus tieši 

komunicēt ar E. Zaiženiju par aktuālajiem/interesējošajiem jautājumiem (pieņemts 

zināšanai) 

3.3. K. Volodins: esam runājuši ar E. Zaiženiju, kurš ir apņēmies līdz augusta 

sākumam sastādīt spēļu kalendāru (Baltijas līgas kalendāru sastādīs igauņi, kuri to ir 

apņēmušies izdarīt arī līdz augusta sākumam); šis tiek pieminēts, jo tas ir savstarpēji 

saistīts ar Jaunatnes komisijā uzstādīto mērķi - kalendāru sastādīt agrāk, nekā 

iepriekšējā sezonā; ir plānots ir kalendāru sākt sastādīt augusta sākumā, lai jau 

augusta vidū visas sezonas kalendārs būtu gatavs, tāpēc ir svarīgi zināt pieaugušo 

kalendāru (gan Nacionālās līgas, gan Baltijas līgas kalendāru). 

3.4. K. Volodins: informē, ka notiek aktīvs darbs Jaunatnes komisijā (JK) - 27. jūnijā 

tiek plānota attālināta sapulce jaunatnes treneriem, lai informētu trenerus par 

izmaiņām, kuras ir JK ir nolēmusi veikt nolikumā nākamajai sezonai; 

20. jūnijā ieplānota tikšanās ar Tiesnešu komisiju, kā arī pēc tam - tikšanās ar Arvilu 

Keišu, Aleksandru Misirovu, Māri Vensbergu un Daniele Caprotti (pieņemts zināšanai) 

 

3.5. J. Stukuls: aktualizē jautājumu par jaunatnes volejbola treneru emocionālo 

inteliģenci; norāda, ka tā ir milzīga problēma Latvijas jaunatnes volejbolā – treneru 

darba ētika (novērota treneru bļaušana uz bērniem, aizvainošana ar nepiemērotiem 

vārdiem u.tml.); aicina LVF Valdes pārstāvjus padomāt, kā šo jautājumu nopietnāk 

risināt; 

A. Soks: komentē kā pludmales volejbolā šis jautājums tiek risināts ar tiesnešu 

starpniecību,- noteikumus uzrauga tiesneši, pirms spēles, sasaucot spēlētājus kopā, 

tiesnesis dara zināmu, ka ir uzstādījums no Pludmales komisijas, ka tiks reaģēts uz 

nesportisku rīcību un lamāšanos  

(pieņemts zināšanai) 

 

 

 

 

 



 

Sēdi vadīja:             Arnis Tunte 

Sēdi protokolēja:       Kristīne Lejiņa 

 

 

 

  


